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Protokół Nr 21/2017 

odbytego posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej w Rzepinie  

w dniu 23 października 2017r. o godz. 13:00 

 

Obecni radni:                                                           Nieobecny radny: 

      1. Zieliński Stanisław                                        1.Nowaczewski Cezary 

      2.  Dudzis Jarosław                                                         

      3.  Pych Andrzej                                                          

4. Nowaczewski Cezary 

5. Rogowski Robert 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Stanisław Zieliński otworzył posiedzenie 

komisji, informując jednocześnie, że porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1. Wydatki finansowe Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie na realizację zadań 

zleconych w 2017r. 

2. Przygotowanie Gminy Rzepin do zimowego utrzymania dróg  i  chodników. 

3.      Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która   

         odbędzie się  dniu 25.10.2017r. 

4.      Sprawy różne. 

 

Pkt 1. Wydatki finansowe Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie na realizację 

zadań zleconych w 2017r. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie Pan Sławomir Karatysz poinformował, że 

OPS realizuje zadania zlecone takie jak: Program Rodzina 500 plus, w związku  z czym do dnia  

20 października 2017r. złożonych zostało 610 wniosków i jeżeli wnioski zostaną pozytywnie 

rozpatrzone to na poziomie 420 tys.zł oscyluje wypłata  tych świadczeń. 

Na terenie Gminy Rzepin OPS realizuje również Program Rządowy świadczenia rodzinne – są 

to zasiłki rodzinne i dodatki do zasiłków – na dzień  20 października 2017r. są to 264 rodziny. 

OPS wypłaca  również zasiłki pielęgnacyjne dla osób posiadających orzeczenia o 

niepełnosprawności –  jest to 289 osób -  kwota to 45 tys.zł. 

Ponadto Ośrodek Pomocy Społecznej wypłaca tzw. ”Becikowe” – od stycznia do 20 

października 2017r. wpłynęło 71 wniosków. 

Nadto OPS realizuje  ustawę   o pomocy osobom uprawnionym do alimentów tzw. fundusz 

alimentacyjny – jest 96  rodzin uprawnionych i jest na terenie Gminy Rzepin przebywających 

130 dłużników  alimentacyjnych. 

OPS realizuje również Program pn. ”Karta Dużej Rodziny – łącznie wydano 314 kart. 
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Ośrodek Pomocy Społecznej realizuje  także zadania własne, które są powierzone dla Ośrodka 

tj. wypłata wszelkiego rodzaju zasiłków z tytułu bezrobocia, ubóstwa, niepełnosprawności dla 

osób , które nie mogą uzyskać uprawnień do  renty, bądź emerytury, ale także  realizuje szeroko 

rozumianą pracę socjalną  polegającą na poradnictwie. 

OPS obsługuje również procedury Niebieskiej Karty. 

Nadto jest powołany Zespół Interdyscyplinarny, który przeciwdziała przemocy w rodzinie – 

dodaje  Pan Sławomir Karatysz. 

Pan Kierownik poinformował również, iż dużym problemem jest brak Domu Pomocy 

Społecznej na terenie  Powiatu Słubickiego  i brak Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego 

umiejscowionego przy oddziale szpitalnym, a pobyt osób w tych placówkach  generuje  duże 

koszty dla budżetu gminy. 

  

W związku z powyższym z pytaniem zwrócił radny Waldemar Rycerz pytając, jakie środki  

przekazuje OPS w Rzepinie na utrzymanie osób przebywających w Domu Pomocy Społecznej? 

 

Pan Kierownik odpowiedział, że ok.400 tys zł. rocznie -  ok.40 osób jest umieszczonych w 

Domu Pomocy Społecznej. 

 

Nadto z pytaniem zwrócił się radny Andrzej Pych pytając jakie zadania powierzone mieszczą 

się w budżecie Gminy Rzepin i jakie są to kwoty? 

 

Pan Sławomir Karatysz odpowiedział, że są to środki na zasiłki celowe i  specjalne zasiłki 

celowe z czego : 

zasiłków celowych wypłacono na kwotę 24.587,00zł  oraz na kwotę 13.000,00zł wypłacono 

specjalny zasiłek celowy. 

 

Pkt 2. Przygotowanie Gminy Rzepin do zimowego utrzymania dróg i chodników. 

 

Pani Elżbieta Pych – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Gospodarki Komunalnej i 

Drogownictwa poinformowała, że  na zimowe utrzymanie dróg gminnych w budżecie 

zabezpieczona  jest kwota ok.120.000,00zł. 

Gmina do 14 listopada 2017r. ma podpisaną umowę z firmą Hurtownia Artykułów  

Przemysłowych z siedzibą w Cybince i w ramach tej umowy firma ta zajmuje się letnim i 

zimowym utrzymaniem dróg. 

Natomiast nie jest jeszcze rozstrzygnięty przetarg na zimę , z uwagi na zmianę przepisów.  

Nadto Pani Pych poinformowała, że  zimowym utrzymaniem objętych jest 36 km dróg 

gminnych i  21,6 km chodników. 

 

W związku z powyższym radny Jarosław Dudzis sugerował, aby  w tym czasie  gdy firma 

będzie odśnieżać chodniki w miejscach, gdzie są wysypane kamyki przy posesjach, zwracać 

uwagę i nie wjeżdżała poza chodnik , żeby nie rozsypywać tych kamyków na jezdnię – zwróci 

uwagę  – powiedziała Pani Elżbieta Pych. 

 

Następnie radny Waldemar Rycerz podniósł kwestię przekopania od studzienki chłonnej przez 

rondo  i odprowadzenia wód opadowych  ze studzienek osadowych na budowanej obwodnicy 

Rzepina  do tzw. rowu ”Świniocha”, który ma bezpośrednie połączenie z rzeką Ilanką.  
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Pani Elżbieta Pych wyjaśniła, że  rów znajdujący się przy rondzie Mickiewicza jest w pasie 

drogi wojewódzkiej – poza tym  takie były uzgodnienia w dokumentacji inwestora budującego 

obwodnicę Rzepina. 

 

Pkt 3. Opiniowanie projektów uchwał  przygotowanych na sesję , która odbędzie w dniu 

25.10.2017r. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

 

Pani Małgorzata Barwińska - Skarbnik Gminy poinformowała, że  zwiększa się dochody o 

kwotę: 544.341,45 zł w tym: 

 

1.1. Zwiększa się dochody bieżące o kwotę: 33.841,45 zł w tym: 

- dział 756 rozdział 75618 § 0480 Wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych o kwotę: 23.686,39 zł 

- dział 900 rozdział 90019 § 0690 Wpływy z różnych opłat o kwotę: 10.155,06 zł 

 

1.2. Zwiększa się dochody majątkowe o kwotę: 510.500,00 zł w tym: 

- dział 700 rozdział 70005 § 0770 Wpłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz 

prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę: 510.500,00 zł 

 

 Zwiększa się łączną kwotę planowanych wydatków o kwotę: 544.341,45 zł z tego:  

 

1. Zwiększa się wydatki o kwotę: 567 237,18 zł w tym: 

1. 1. Zwiększa się wydatki bieżące o kwotę: 403.434,68 zł w tym: 

- dział 600 rozdział 60016 § 4270 Zakup usług remontowych o kwotę: 320.000,00 zł 

- dział 600 rozdział 60016 § 4300 Zakup usług pozostałych. Fundusz sołecki - Sołectwo Starków 

o kwotę: 2.000,00 zł 

- dział 710 rozdział 71035 § 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę: 20.000,00 zł 

- dział 801 rozdział 80104  § 4240, 4300 o kwotę: 6.000,00 zł. 

- dział 851 rozdział 85153 § 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę: 1.000,00 zł 

- dział 851 rozdział 85154 § 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę: 22.686,39 zł 

- dział 900 rozdział 90003 § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia. Fundusz sołecki - Sołectwo 

Starościn o kwotę: 2.550,00 zł 

- dział 900 rozdział 90004 § 4270 Zakup usług remontowych. Fundusz sołecki - Sołectwo 

Starościn o kwotę: 81,00 zł 

- dział 900 rozdział 90019 § 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę: 10.155,06 zł 

- dział 900 rozdział 90095 § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia. Fundusz sołecki - Sołectwo 

Radów o kwotę: 1.230,00 zł 

- dział 900 rozdział 90095 § 4300 Zakup usług pozostałych. Fundusz sołecki - Sołectwo Radów 

o kwotę: 1.567,50 zł 

- dział 921 rozdział 92109 § 2480 Dotacja podmiotowa z budżetu dla samorządowej instytucji 

kultury o kwotę: 15.000,00 zł 

- dział 921 rozdział 92109 § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia. Fundusz sołecki - Sołectwo 

Starościn o kwotę: 650,00 zł, Fundusz sołecki - Sołectwo Lubiechnia Wielka o kwotę: 514,73 

zł, 
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1. 2. Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę: 163.802,50 zł w tym: 

- dział 600 rozdział 60013 § 6300 Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między 

jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i 

zakupów inwestycyjnych. Pomoc finansowa w formie dotacji celowej dla Województwa 

Lubuskiego na realizację zadania „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 139 w m. 

Kowalów” o kwotę: 130.500,00 zł. 

- dział 900 rozdział 90001 § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych. Budowa sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej w ulicy Zapłocie w Rzepinie o kwotę 25.000,00 zł. 

- dział 900 rozdział 90095 § 6060 Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych. 

Fundusz sołecki - Sołectwo Radów o kwotę: 8.302,50 zł. 

2. Zmniejsza się wydatki o kwotę: 22.895,73 zł w tym: 

2.1 Zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę: 11.795,73 zł w tym: 

- dział 600 rozdział 60016 § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia. Fundusz sołecki - Sołectwo 

Starościn o kwotę: 1.000,00 zł 

- dział 750 rozdział 75085 § 4270 Zakup usług remontowych o kwotę: 6.000,00 zł 

- dział 900 rozdział 90004 § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia. Fundusz sołecki - Sołectwo 

Starościn o kwotę: 581,00 zł 

- dział 900 rozdział 90095 § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia. Fundusz sołecki - Sołectwo 

Starków o kwotę: 2.000,00 zł 

- dział 921 rozdział 92105 § 4220 Zakup środków żywności. Fundusz sołecki - Sołectwo 

Lubiechnia Wielka o kwotę: 514,73 zł 

- dział 921 rozdział 92105 § 4300 Zakup usług pozostałych. Fundusz sołecki - Sołectwo Starościn 

o kwotę: 1.700,00 zł 

 

2.2 Zmniejsza się wydatki majątkowe o kwotę: 11.100,00 zł w tym: 

- dział 900 rozdział 90095 § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych. Fundusz 

sołecki - Sołectwo Radów "Budowa placu zabaw" o kwotę: 11.100,00 zł. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/7/2017 Rady Miejskiej w  Rzepinie  z 

dnia 01.12.2014r. w sprawie powołania członków stałych komisji Rady Miejskiej w  

Rzepinie.   

 

Pani M. Szewczyńska – insp, ds. obsługi Rady Miejskiej w Rzepinie  poinformowała, że w 

związku z wygaśnięciem mandatu radnego  Pana Krzysztofa Przybylskiego na dzień 10 

września 2017r. zarządzono wybory uzupełniające do Rady Miejskiej , w których wybrany 

został radnym Jarosław Dudzis i zgodnie z wolą radnego , powołuje się go do składu Komisji 

Gospodarczej , natomiast wykreśla się Pana Krzysztofa Przybylskiego ze składu Komisji 

Społecznej-dodała.  
 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/229/2017 Rady Miejskiej w 

Rzepinie z dnia 31.03.2017r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru leżącego przy ul. Północnej 

i ul. Hanki Sawickiej w  Rzepinie. 
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Pani Joanna Pych- Kierownik Referatu Infrastruktury i Zamówień Publicznych 

poinformowała, że zmiana dotyczy zmiany nazwy ulicy, w związku  z czym w § 1 zmienia się 

ul. Hanki Sawickiej na ul. Elizy Orzeszkowej.  

 
Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rzepin oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Pani Joanna Pych poinformowała, że zgodnie z zapisami ustawy o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym w celu oceny aktualności studium i planów burmistrz 

dokonuje analizy  zmiany w zagospodarowaniu przestrzennym, a wyniki tej analizy po 

uzyskaniu opinii komisji urbanistycznej przekazuje Radzie do  uchwalenia. 

W  wyniku analizy jest 29 obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania  

przestrzennego , które zajmują  obszar ok. 800ha –dodaje Pani J. Pych. 

 

 
Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu. 

 

Głos zabrała Pani Elżbieta Pych informując, iż uchwała dotyczy udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Lubuskiemu w kwocie 130.500,00zł- jest to kwota , która zostanie 

przeznaczona na  dofinansowanie zadania pn.”Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 139  w m. Kowalów”. 

 
Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Pkt 4.Sprawy różne. 

 

W tym punkcie Przewodniczący Komisji Pan Stanisław Zieliński poinformował, że wpłynęły 

dwa wnioski od Sołtysa Wsi Lubiechnia Mała dotyczące ujęcia w budżecie gminy na 2018r. 

środków na wybudowanie wodociągu we wsi Lubiechnia Mała oraz na przeprowadzenie 

remontu drogi na odcinku 1,5 km (od przejazdu kolejowego do wsi). 

 

Nadto radny St. Zieliński poruszył kwestię remizy w Drzeńsku , która od początku roku 

szkolnego   nie była otwarta dla dzieci oraz kwestię dot. zawarcia umowy na remont dróg  na 

ulicy: Wrzosowej, Grzybowej i Poziomkowej w Rzepinie – termin minął w dniu  31 sierpnia 

2017r., a prace posuwają się w bardzo wolnym tempie. 

 

Ponadto zadaszenie na nowej tablicy ogłoszeń przy ul. Kolejowej jest częściowo zniszczone. 

 

Radny Stanisław Zieliński pytał również jakie straty poniesiono w wyniku awarii rury w  

Powiatowym Ośrodku Wsparcia w Rzepinie?. 

 

Następnie radny Jarosław Dudzis poruszył kwestię chodnika przy ul. Nadtorowej w Rzepinie 

(zapadła się kostka), jak również zapadła się kostka polbrukowa  na skrzyżowaniu ul. Bol. 

Chrobrego z ul. Słubicką w Rzepinie. 
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Nadto  radny J.Dudzis w imieniu mieszkańców budynku mieszkalnego przy ul. Al.Wolności nr 

15 zgłosił problem zalewania posesji podczas opadów deszczu-  mieszkańcy  sugerowali, by 

podnieść krawężnik od strony ulicy. 

 

Radny Jarosław Dudzis sugerował również, aby stworzyć Gminny Ośrodek Wsparcia w 

Rzepinie, ponieważ 99,9% uczestników POW jest z Rzepina , budynki są gminne ,  a więc 

zdaniem radnego przeszkód nie ma, proponował także, aby zamontować kamery  na 

skrzyżowaniu ul.Słubickiej z ul.Bol.Chrobrego. 

 

Natomiast radny Waldemar Rycerz sugerował, aby gmina  przejęła /kupiła budynek znajdujący 

się za Pocztą Polską w Rzepinie z przeznaczeniem na ewentualny Gminny Ośrodek Wsparcia, 

ale nie tylko. 

Radny Rycerz poruszył także kwestię dzików na terenie ogródków działkowych w Rzepinie. 

 

Radny Andrzej Pych dodaje, że jest  jak najbardziej za tym, żeby stworzyć  Gminny Ośrodek 

Wsparcia w Rzepinie, jest również za tym, żeby przejąć budynek po byłej Telekomunikacji na 

ten cel i nie tylko , bo m.in. na utworzenie Dziennego Domu Pobytu dla seniorów. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Krystian Pastuszak odpowiadając na powyższe poinformował, że gdy 

chodzi o budynek w Drzeńsku  od jutra będzie już otwarty. 

 

Gdy chodzi o zawarcie umowy na remont ul. Wrzosowej, Grzybowej i Poziomkowej  w 

Rzepinie - za nieterminowe wykonanie inwestycji będą naliczane kary. 

 

Tablica ogłoszeń  zostanie poprawiona- powiedział Pan Pastuszak. 

 

Jeżeli chodzi o zamontowanie monitoringu na skrzyżowaniu ul. Bol. Chrobrego z ul. Słubicką 

- Zastępca Burmistrza powiedział, że  monitoring będzie usytuowany  na budynku MDK,  który 

będzie monitorował ul. Słubicką i ul. Dworcową, natomiast  skrzyżowanie, o którym 

wspomniał radny J.Dudzis będzie również brane pod uwagę. 

 

Nadto Pan Zastępca Burmistrza odpowiedział, że gdy chodzi o przejęcie budynku , o którym 

wspomniał radny Rycerz – jest to bardzo duży budynek i nie do końca będzie wykorzystany -  

tym niemniej jest za tym, żeby stworzyć Dzienny Dom Pobytu, tyle że  w drugiej części 

kotłowni w budynku LO, z którego mogliby korzystać również uczestnicy Powiatowego 

Ośrodka Wsparcia.   

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczył: 

 

M.Szewczyńska                                                             Przewodniczący Komisji Gospodarczej 

 

                                                                                                  (-)  Stanisław Zieliński 

 

  


